
Input ALV NPB 27-01-2024 

 
1. De som van de  liquide middelen is ons inziens onnodig hoog. Op 01-08-2022 was dit een bedrag van € 

120.926,44 en een jaar later € 111.639,19. Dit betekent in een jaar tijd een afname van € 9.287,25 
Vraag: 
- We lezen dat de liquide middelen verspreid staan over ABNAMRO en SNS bankrekeningen. Zijn daarmee 

alle buitenlandse rekeningen opgeheven? 
- Is er een plan m.b.t. de structurele afbouw van het eigen vermogen? 

 
2. Voorzieningen/ bestemmingsreserves: 
Behoudens de feestavond kunnen we nergens een onderbouwing terugvinden van deze reserveringen. 
Vraag: 
- Op basis van welke reële te maken kosten zijn de bedragen in de voorzieningen opgebouwd. 

  
3. Eigen Vermogen: 
Vraag: 
- Wat is een doorstart reserve en met welk doel staat deze erin? 
- Op basis van welke reële bedragen is dit deel van het eigen vermogen opgebouwd? 

 

4. Terugkoppeling vragen die door PBC D’n Aezel/Leonie Rulkens gesteld zijn tijdens de ALV op 28-01-

2023 

- Punt 1 (‘Onze ervaring is dat mails die naar de tuchtcommissie worden gestuurd, niet van daaruit 

worden beantwoord. We zijn benieuwd hoe dit proces precies loopt’): het antwoord op deze vraag is niet 

duidelijk. Nogmaals het verzoek een beknopt antwoord te formuleren op de vraag wie de vraagsteller 

antwoord geeft als die bij de tuchtcommissie terecht komt.  

- Punt 3 (‘Materiaal tijdens toernooien laat te wensen over. In diverse lokalen is er een groot verschil 

tussen de diverse pooltafels. Welke acties worden hierin ondernomen?’): ook hier is niet duidelijk waar 

we moeten zijn. Dit punt komt ook hieronder terug bij punt 5 ‘toernooien en rankings’.  

 

5. Toernooien en rankings: 

Verzoek: 

- We zien nogal wat verschillen in tafels en materiaal wat betreft kwaliteit. Dit is zowel tussen locaties als 

ook op locaties. Vriendelijk verzoek om zorg te dragen voor kwalitatief, schoon en degelijk 

materiaal&tafels. 

- Tijdens de finaledagen van de NPB ranking start het damestoernooi tussen 17:00 en 18:00 uur waarbij 

meestal een BO3 wordt gespeeld. Verzoek het tijdstip te vervroegen of te kiezen voor een andere dag 

zodat er enerzijds een BO5 gespeeld kan worden en anderzijds iedereen op een schappelijk tijdstip naar 

huis kan omdat het gros de dag erna gewoon aan het werk gaat. 

- Finaledagen van de NPB ranking duren vaak lang vanwege het hoog aantal deelnemers waardoor 

mensen afhaken of eerder naar huis gaan. Verzoek een finaledag met max. 16 personen te spelen 

waarbij of wordt gespeeld o.b.v. een open loting of waarbij de plekken/tijdstippen per locatie vooraf 

bekend zijn tijdens de voorrondes. Deze transparantie (waarbij we nu niet weten wat de aantallen zijn 

voor een finaledag) missen we op dit moment.  

- De start van toernooien en/of rankings graag tijdig bekend maken. Voorbeeld: de eerste NPB ranking 

van dit seizoen werd een paar dagen voor aanvang bekend gemaakt. Sommige personen hebben 

hierdoor achter het net gevist omdat ze te laat waren om zich in te schrijven.  

- Daarnaast valt op dat toernooien die gespeeld worden bij de Sport (waar de toernooileiding zit) groots 

aangekondigd worden via Facebook en de NPB site. Toernooien die elders worden gespeeld worden 

niet/nauwelijks gepromoot. Graag 1 lijn trekken hierin! 

o Het verzoek is dan ook om een toernooi commissie (inclusief toernooireglement) in te richten 

vanuit diverse verenigingen (nu betreft het 1 persoon vanuit 1 vereniging). 

 

 


